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ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ  

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

Τρίτη, 24 Νοεμβρίου 2020 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 
 
Προς τους Υπουργούς: Εσωτερικών, κ. Π. Θεοδωρικάκο 
          Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Ι. Βρούτση 
                         
Θέμα: «Μέριμνα για τους εργαζόμενους που απασχολούνται σε βρεφηκούς, 
βρεφονηπιακούς και παιδικούς σταθμούς μέσω κοινωφελών 
προγραμμάτων του ΟΑΕΔ» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Με απόφαση της Κυβέρνησης, από τη Δευτέρα, 16 Νοεμβρίου 2020, οι κρατικοί 
βρεφικοί, βρεφονηπιακοί και παιδικοί σταθμοί σε ολόκληρη την χώρα ανέστειλαν τη 
λειτουργία τους, με αποτέλεσμα οι εργαζόμενοι οι οποίοι απασχολούνται με 
κοινωφελή προγράμματα σε αυτούς μέσω του ΟΑΕΔ να μένουν «στον αέρα» για όσο 
διάστημα διαρκεί το λουκέτο. 
Κάποιοι δήμοι ανά την επικράτεια τοποθέτησαν αυτούς τους εργαζόμενους σε άλλες 
δομές και υπηρεσίες και έτσι θα συνεχίσουν να αμείβονται κανονικά, σε αντίθεση με 
τους υπόλοιπους που απλά μένουν εκτός εργασίας και ουσιαστικά απλήρωτοι.  
Επειδή για το διάστημα που βρίσκεται σε αναστολή λειτουργίας η υπηρεσία στην 
οποία απασχολούνται, οι εν λόγω εργαζόμενοι ούτε πληρώνονται ούτε λαμβάνουν 
την αποζημίωση ειδικού σκοπού όπως όλοι οι υπόλοιποι εργαζόμενοι,  
Επειδή είναι στην ευχέρεια του κάθε δημάρχου να μεταφέρει σε άλλη υπηρεσία 
τους εργαζόμενους αυτούς ώστε να συνεχίσουν να εργάζονται αν και η αξιοποίηση 
τους, χωρίς αμφιβολία, θα ήταν χρήσιμη αυτή την δύσκολη περίοδο που διανύουμε, 
Επειδή η απρόσκοπτη απασχόληση των εργαζομένων στα προγράμματα 
Κοινωφελούς Εργασίας συμβάλλει στο να μην μείνουν εκτεθειμένες χιλιάδες 
οικογένειες την περίοδο της πανδημίας,  
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

1. Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να υπάρξει συνολική 
μέριμνα για τους εργαζόμενους που απασχολούνται μέσω προγραμμάτων 
κοινωφελούς εργασίας του ΟΑΕΔ σε βρεφικούς, βρεφονηπιακούς και 
παιδικούς σταθμούς και σε άλλες υπηρεσίες που έχουν αναστείλει τη 
λειτουργία τους με απόφαση της Κυβέρνησης και δεν έχουν μεταφερθεί σε 
άλλες υπηρεσίες;  

2. Εξετάζετε το ενδεχόμενο να τεθούν σε αναστολή οι εν λόγω εργαζόμενοι και 
να λάβουν την αποζημίωση ειδικού σκοπού;  

 
 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές,  
 
 

Γεώργιος Μουλκιώτης 
 
 

Ευαγγελία Λιακούλη  
 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου 
 
 

Ανδρέας Πουλάς 
 




